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PROTOKÓŁ NR VI/24 

z przebiegu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 19 września 2024 r. w Urzędzie Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Radosław Sujak, przy współudziale 

Wiceprzewodniczących: Piotra Garczyńskiego i Bartosza Zaborowicza. Na stan 15 radnych, 15 radnych 

obecnych. Lista obecności, raport z głosowań oraz nagranie z przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Grzegorz Garczyński - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy Krosno Odrzańskie 

Agnieszka Woźniak - Skarbnik Gminy Krosno Odrzańskie 

Anna Chinalska - Radna Sejmiku Wojewódzkiego 

Tomasz Rogowski - Radny Powiatu Krośnieńskiego 

Robert Kornalewicz - mecenas 

 
Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krosna Odrzańskiego w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2024 r.;  

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024-2033; 

3) w sprawie powołania członków Komitetu Rewitalizacji; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Krosno Odrzańskie;  

5) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim;  

6) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy ”Maleństwa" w Krośnie 

Odrzańskim; 

7) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych; 

8) w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 

gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

8. Informacje i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

Do pkt. 1  

Pan Radosław Sujak Przewodniczący Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim otworzył obrady VI sesji Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, przywitał Panią Annę Chinalską Radną Sejmiku Wojewódzkiego, Pana 

Grzegorza Garczyńskiego Burmistrza Krosna Odrzańskiego, Panią Agnieszkę Woźniak Skarbnik Gminy, Panią 

Annę Mikołajczyk Sekretarza Gminy, Pana Roberta Kornalewicza mecenasa, Naczelników, Dyrektorów, 

Kierowników, sołtysów, lokalne media oraz mieszkańców. Następnie poprosił Państwa Radnych o stwierdzenie 
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quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 15 na 15 radnych, co daje prawo do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Przewodniczący posiedzenia powiedział, że sesja odbywa się w trudnym czasie związanym z powodzią,  

po czym przekazał głos Panu Burmistrzowi Grzegorzowi Garczyńskiemu. 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego przywitał wszystkich i przeszedł do przekazywania 

najistotniejszych informacji związanych z powodzią. Przedstawił najnowsze komunikaty wydawane o stanie wody  

odnotowane na wodowskazie w Krośnie Odrzańskim oraz prognozy wydawane przez IMGW odnośnie fali 

kulminacyjnej, która nadchodzi na tereny Gminy Krosno Odrzańskie wraz z pomiarami w Nietkowie i Połęcku. 

Poinformował o aktualnie prowadzonych działaniach zabezpieczających teren dolnego miasta oraz najbardziej 

zagrożonych miejscowości: Osiecznicy i Starego Raduszca. Dodał, że został uruchomiony całodobowy  

nr alarmowy, pod którym można uzyskać wszelkie potrzebne informacje związane z zabezpieczeniem i pomocą 

przeciwpowodziową. Przekazał informację w sprawie akcji w Starym Raduszcu, gdzie wystąpiło podejrzenie 

pęknięcia wałów, zgłoszenie okazało się nieprawdziwe. Cała akcja alarmowa, która została wszczęta, została 

zakończona po ok. 40 minutach, a wszystkie siły przekierowano do pakowania worków i dostarczania ich  

na wały. Przekazał, że sztab kryzysowy pracuje całą dobę, działa telefon alarmowy, a służby monitorują sytuację  

na wałach we wszystkich zagrożonych lokalizacjach. Omówił najistotniejsze i najważniejsze działania 

prowadzone na bieżąco, zwłaszcza zabezpieczanie wyrwy w obwałowaniu dolnego miasta z racji 

niedokończonych prac przez firmę Strabag oraz pozostałe działania prowadzone przy współpracy wszystkich 

zaangażowanych służb i instytucji. Zdementował nieprawdziwe informacje takie jak zamknięcie mostu 

tymczasowego, odwołanie zajęć w Szkole Podstawowej nr 1 oraz prosił o przekazywanie oficjalnych, 

sprawdzonych komunikatów. 

 

Do pkt. 2 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś zgłasza ewentualne wnioski w sprawie zmiany porządku obrad, 

następnie udzielił głosu Panu Burmistrzowi. 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego powiedział, że wnosi: 

 o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 w ppkt 9 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 

 o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 w ppkt 10 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 

 o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 w ppkt 11 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze 

Gminy Krosno Odrzańskie. 

Ponadto przedłożył 3 projekty nr 2 następujących uchwał: 

 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2024 r.; 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024-2033; 

 w sprawie powołania członków Komitetu Rewitalizacji. 
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Przewodniczący posiedzenia poprosił Państwa Radnych o przystąpienie do głosowania wniosków wniesionych 

przez Pana Burmistrza. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 w ppkt 9 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 w ppkt 10 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 
stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 w ppkt 11 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze 
Gminy Krosno Odrzańskie. 

Do pkt. 3. 

Przewodniczący poinformował, że głosowanie dotyczy czterech protokołów. Następnie przystąpił  

do przeprowadzenia głosowania nad przyjęciem protokołów. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 15 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej wiadomości 

protokół Nr II/24 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej w dniu 28  maja 2024 

roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 15 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej wiadomości 

protokół Nr III/24 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej w dniu 27 czerwca 2024 

roku. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 15 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej wiadomości 

protokół Nr IV/24 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej w dniu 29 lipca 2024 

roku. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 15 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej wiadomości 

protokół Nr V/24 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej w dniu 22 sierpnia 2024 

roku. 

Do pkt. 4. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że sprawozdanie z okresu międzysesyjnego zawiera najistotniejsze 

rzeczy z uwagi na sytuację i są to działania zwłaszcza związane z powodzią. Podziękował Panu Bartoszowi 

Zaborowiczowi Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim za przeprowadzenie w dniu  

22 sierpnia 2024 r. V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim.  

Przewodniczący posiedzenia, przekazał głos Panu Piotrowi Garczyńskiemu Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej prosząc o przedstawienie zestawienia interpelacji i zapytań złożonych przez Państwa Radnych  

w okresie międzysesyjnym.  

Pan Piotr Garczyński Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zestawienie, które stanowi załącznik  

do protokołu. 
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Przewodniczący posiedzenia przywitał przybyłego na sesję Pana Tomasza Rogowskiego Radnego Powiatu 

Krośnieńskiego. 

Do pkt. 5  

Przewodniczący posiedzenia poprosił Państwa Przewodniczących komisji aby informacje z okresu 

międzysesyjnego skumulować na kolejną sesję z uwagi na aktualną sytuację powodziową. 

Do pkt. 6  

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego poinformował Państwa Radnych że sprawozdanie  
z okresu międzysesyjnego zostanie do nich przesłane aby mogli szczegółowo się z nim zapoznać, natomiast  
on w dniu dzisiejszym przedstawi tylko te najważniejsze kwestie. Pan Burmistrz poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym podpisał 38 zarządzeń, w tym w sprawie powołania Pana Aleksandra Wróblewicza  
na stanowisko Dyrektora Centrum Artystycznego-Kulturalnego „Zamek” w Krośnie Odrzańskim, obecnego  
na sesji i przedstawił go wszystkim zebranym. Następnie odniósł się do spotkania w Ministerstwie Sportu  
i Ministerstwie Edukacji Narodowej w Warszawie. W kilku zdaniach przytoczył działania i starania wraz z 
Powiatem w zakresie budowy Szkoły Specjalnej w Krośnie Odrzańskim, na tym zakończył swoje wystąpienie. 
 

Do pkt. 7  

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  
na 2024 r. omówiła Pani Agnieszka Woźniak Skarbnik Gminy Krosno Odrzańskie ze szczególnym omówieniem 
zmian naniesionych w projekcie nr 2. Zmiany dotyczyły głownie zabezpieczenia środków na dokumentację 
przebudowy dróg gminnych, budynku przy ul. Poznańskiej 8/30 orz budowę basenu w Krośnie Odrzańskim. 
 

Pan Burmistrz odniósł się w kilku zdaniach do omawianych kwestii przez Panią Skarbnik uszczegóławiając 

informacje na temat planowanych kosztów. Znaczną cześć wypowiedzi odniósł do projektu funkcjonalno- 

użytkowego i koncepcji budowy krytej pływalni w Krośnie Odrzańskim oraz spotkaniu w tej sprawie  

z Wiceministrem Sportu i Turystki Panem Piotrem Borysem  w którym uczestniczył wraz z przewodniczącym 

Radosławem Sujakiem. 

 

Przewodniczący obrad zakończył dyskusję i poprosił o przystąpienie do głosowania.  

 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/27/24  

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2024 r. 

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Krosno Odrzańskie na lata 

2024-2033 omówiła Pani Anna Mikołajczyk Sekretarz Gminy. Powiedziała, że przedstawiony projekt nr 2 nie różni 

się treścią merytoryczną, został przedłożony z uwagi na zmiany układu i konieczność ponownego zredagowania 

dokumentu, co spowodowało zmianę nadanego indywidualnego numeru. 

Pan Burmistrz, dodał że jest to istotny i ważny projekt dla Gminy Krosno Odrzańskie z uwagi na rozwój  

i inwestycje zawarte w programie oraz możliwość pozyskiwania środków na realizację zawartych w nim zadań. 

Poprosił o przyjęcie Gminnego Programu Rewitalizacji na lata 2024-2033. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/28/24  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024-2033.  

3) Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komitetu Rewitalizacji. 
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Pan Przewodniczący posiedzenia poinformował, że głosowany będzie projekt nr 2, w którym naniesiono osoby 

wybrane jako przedstawiciele Rady Miejskiej do Komitetu Rewitalizacji, po czym zapytał wybranych Radnych czy 

podtrzymują swoją decyzję o pozostaniu członkiem Komitetu. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/29/24   

w sprawie powołania członków Komitetu Rewitalizacji.  

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/30/24  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Krosno Odrzańskie.  

5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie 

Odrzańskim. 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego, odniósł się w kilku zdaniach do projektu uchwały. 

Przedstawił przesłanki wprowadzenia uchwały, omówił koszty utrzymania dziecka w żłobku i klubie dziecięcym  

po stronie Gminy Krosno Odrzańskie oraz po stronie rodziców i wskazał korzyści dla obu stron po wprowadzeniu 

uchwały. Dodał, że rodzice otrzymają ulotkę z wszystkimi informacjami na ten temat. 

Pan Przewodniczący posiedzenia, dodał że informacje podane przez Pana Burmistrza dotyczą 5 i 6 punktu 

porządku obrad. Poinformował, że na stronie Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej są zamieszczone 

szczegółowe informacje i najczęściej zadawane pytania odnośnie programu „Aktywni rodzice w pracy”, czyli tzw. 

babciowe. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/31/24  

w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim.  

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy ”Maleństwa"  

w Krośnie Odrzańskim. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/32/24  
w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy ”Maleństwa" w Krośnie 
Odrzańskim.  
 
7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/33/24  
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
treningowych i wspomaganych.  
 

8) Projekt uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej zabudowanej 

budynkiem gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/34/24  
w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 
gospodarczym, stanowiącej własność Gminy Krosno Odrzańskie.  
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9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 
 
Pan  Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego zaapelował o wyrozumiałość Państwa Radnych oraz 
mieszkańców w sprawie decyzji o konieczności podniesienia opłaty za odbiór śmieci komunalnych. Obecna 
opłata wynosi 31 zł za osobę i jest to opłata niewystarczająca. Intencją ustawodawcy było żeby z opłat za odpady 
system sam się finansował czyli to co zabierzemy od mieszkańców miało wystarczyć na odbiór odpadów i 
wywiezienie odpadów do miejsca utylizacji, niestety tak się nie dzieje. Przedstawił aktualną sytuację, ponoszone 
koszty oraz kalkulacje szacunkowe brakującej kwoty na zabezpieczenie realizacji usługi wraz z zestawieniem 
stawek za wywóz odpadów komunalnych w niemal całym Województwie Lubuskim. Omówił występujące 
problemy i wskazał podejmowane działania prowadzące do poprawy sytuacji w tym zakresie, zwłaszcza edukacji 
i nauki segregacji odpadów przez mieszkańców. Argumentacja Pan Burmistrza poparta była wyświetlaną 
prezentacją w tym zakresie, która stanowi załącznik do protokołu. Na koniec, dodał że planowane jest 
rozszerzenie ulg, które zostanie przedstawione w późniejszym terminie. 
 
Pan Przewodniczący posiedzenia, dodał że kwestie ulg były omawiane na wspólnym posiedzeniu Komisji wraz  
z propozycjami Radnego Adriana Ścisłego i zostaną podjęte w późniejszym terminie. 
 
  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/35/24  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 
 
10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 
 
Pan Przewodniczący posiedzenia poinformował, że do tej pory stawka wynosiła 3,85 zł zaproponowano zmianę 
na  5,00 zł. 
 
 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/36/24   
 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 
 
11) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie. 
 
 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/37/24   
w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie. 
 
Do pkt. 8 
 
Pan Przewodniczący posiedzenia przekazał głos Pani Annie Chinalskiej Radnej Sejmiku Województwa 
Lubuskiego. 
 
Pani Anna Chinalska Radna Sejmiku powitała uczestniczących w posiedzeniu. Powiedziała, że przekaże 
najistotniejsze informacje z podejmowanych przez nią działań. Były to inwestycja w Marcinowicach przy Dino  
na skutek złożonej w 2020 roku na sesji sejmiku interpelacji w celu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na drodze krajowej 29. Poinformowała o przekazaniu do Zarządu Dróg Wojewódzkich petycji Radego Adriana 
Ścisłego w sprawie budowy chodnika w miejscowości Kamień na drodze 276 Krosno Odrzańskie – Świebodzin, 
którą poparła. Następnie przekazała w kilku zdaniach jak przebiega bieżąca praca Sejmiku Wojewódzkiego oraz 
działania podejmowane przez Pana Marszałka wraz z Panem Wojewodą Lubuskim w celu obrony Województwa 
Lubuskiego przed powodzią. 
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Pan Paweł Szymczak Radny Rady Miejskiej oraz Sołtys Osiecznicy odniósł się do pojawiających się w mediach 
społecznościowych tzw. fake newsów dodał, że nie ma nic gorszego jak w czasach kryzysu pojawiająca się 
dezinformacja i podziękował za przekazywanie rzetelnych informacji ze źródeł oficjalnych. Odniósł się  
do spotkania zorganizowanego w świetlicy wiejskiej w Osiecznicy z udziałem Pana Burmistrza oraz w kilku 
zdaniach przytoczył sytuacje miejscowości, która trzeci raz na przestrzeni 30 lat zostaje dotknięta powodzią. 
Przekazał jakie są podejmowane działania i jak wygląda obecna sytuacja, zaapelował o pomoc w workowaniu 
pasku i zabezpieczaniu zabytkowego kościoła. Zwrócił się z apelem do mieszkańców, aby w sytuacji odcięcia 
dostępu do energii elektrycznej w zalanych domostwach nie korzystać z agregatów prądotwórczych, gdyż jest  
to zagrożenie życia i zdrowia. Podziękował za okazywane wsparcie i wyraził nadzieję, że nie spełni się najgorszy 
wariant który wszyscy rozpatrują 
 
Radna Pani Grażyna Myśliwiec, sołtys Starego Raduszca poparła Radnego Szymczaka w sprawie współpracy  
ze sztabem kryzysowym i zaciąganiem wszelkich informacji u źródła o czym informowała Sołtysów  
z zagrożonych powodzią terenów. Przekazała też w kilku zdaniach jak wygląda sytuacja i jakie działania  
są podejmowane w związku z zagrożeniem powodziowym. Przekazała również sugestię Pana Rafała Sujaka 
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej czy z ramienia Gminy nie można by wystąpić  
z propozycją do tzw. sieciówek o korzystanie z usług ZGKiM w Krośnie Odrzańskim. 
 
Pan Burmistrz, przekazał iż dementuje pojawiające się informacje, iż od jutra zostaje wstrzymany tranzyt przez 
Krosno Odrzańskie. Został wystosowany taki wniosek, jeśli będzie taka zgoda zostanie podana oficjalna 
informacja. 
 
Pan Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim mieszkańcom Gminy Krosno Odrzańskie  
za zaangażowanie i pomoc w działaniach przeciwpowodziowych, wyrażając swoje uznanie.  
 
Do pkt. 9 

Przewodniczący posiedzenia przekazał informację, że 22 października 2024 r. odbędzie się wspólne posiedzenie 

Komisji, natomiast 24 października 2024 r. kolejna sesja Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Posiedzenia Radosław Sujak o godzinie 10:32 stwierdził: „zamykam obrady VI sesji Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                                              Radosław Sujak 

Protokołowała:                                                                                                            

Magdalena Wojtowicz 

Podinspektor w Wydz. Organizacyjnym 

 


